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MØTEPROTOKOLL  
 

Kommunestyret 
 
Dato: 07.10.2014 kl. 9:00 – 16:30 
Sted: Engenes (Arctic Aqua) 
Arkivsak: 13/00005 
  
Tilstede:  Dag Sigurd Brustind, Marthe Stensen, Geir-Arne Ekman, Jim 

Kristiansen, Eidar Tøllefsen, Marvin Eliseussen, Håkon Leknes, 
Eva Nilssen, Stian Paulsen, Merethe Meland (permisjon fra kl 
1500), Bjørnar Røch, Hugo Salomonsen, Roy-Helge 
Andreassen, Knut Vollen, Trond-Arvid Isaksen (permisjon fra kl 
1530), Einar Johan Dons og William Arntzen 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Raymond Johnsen (for Stig Bruvoll) og Valter Jacobsen (møtt kl 
1100) (for Sissel Johansen) 

  
Forfall:  Stig Bruvoll og Sissel Johansen 
  
Andre: Roald Pedersen (personalsjef./ass.rådmann) 
  
Protokollfører: Siv Korneliussen 
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Hamnvik, 07.10.2014 
 
 
Dag Sigurd Brustind 
Ordfører       
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       Godkjent: 
 
 
 
       ______________________________ 
       Roy-Helge Andreassen 
 
 
 
       _____________________________ 
       Jim Kristiansen 
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1. Åpning ved ordfører 
 

2. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent. 

 
3. Godkjenning av saksliste og møteplan 

Sakslisten og møteplanen godkjent. 

 
4. Visningssenteret med tur til oppdrettsanlegg (Fra kl 0915) 

Se sak 41/14. 

 
5. Montessoriskolen ved rektor Sølvi Arvesen (Fra kl ca. 1230) 

Se sak 41/14. 

 
6. Kvalitet i omsorgen ved leder PRO/Helse Sylvi Johansen 

Se sak 41/14. 

 
7. Ordfører orienterer 

Se sak 41/14. 

 
8. Spørsmål fra kommunestyret 

Se sak 41/14. 
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Saker til behandling 

38/14 Legevakt i Ibestad - organisering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 22.09.2014 86/14 

2 Kommunestyret 07.10.2014 38/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommune opptar forhandling om tilslutning til Bardu interkommunale 
legevakt så snart som mulig. 

2. Rådmannen for fullmakt til å gjennomføre forhandlinger og inngå avtale. 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 22.09.2014 sak 86/14 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet forslag om nytt punkt: 
 

Ber om at administrasjonen vurderer ordningen med bakvakt hvor et tverrfag-
lig team inngår. 

 
Votering 
Det ble votert over rådmannens forslag med tillegg av omforent forslag: Enstemmig 
vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommune opptar forhandling om tilslutning til Bardu 
interkommunale legevakt så snart som mulig. 

2. Rådmannen for fullmakt til å gjennomføre forhandlinger og inngå avtale. 
3. Ber om at administrasjonen vurderer ordningen med bakvakt hvor et 

tverrfaglig team inngår. 
 

 
Møtebehandling 
Gruppe A v/Roy-Helge Andreassen fremmet følgende forslag: 
 

1. Som innstilling. Tillegg der 2 alternativer vurderes: 
a. – etter kl 1530 
b. – etter kl 2000 (innebærer lokal legevakt til kl 2000 samt ei vurdering 

angående rekruttering) 
2. Strykes. Nytt pkt. 2 blir innstillingens pkt. 3. 



 5  

3. Det bes om en medisinfaglig vurdering. 
4. Saken legges fram for kommunestyret til ny behandling. 

 
Votering 
Formannskapets innstilling ble satt opp mot forslag fra gruppe A: Gruppe A’s forslag 
ble vedtatt mot 6 stemmer (Merethe Meland hadde forlatt). 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommune opptar forhandling om tilslutning til Bardu 
interkommunale legevakt så snart som mulig. Følgende 2 alternativer skal 
vurderes: 

a. – etter kl 1530 
b. – etter kl 2000 (innebærer lokal legevakt til kl 2000, samt ei 

vurdering angående rekruttering). 
2. Ber om at administrasjonen vurderer ordningen med bakvakt hvor et 

tverrfaglig team inngår. 
3. Det bes om en medisinfaglig vurdering. 
4. Saken legges fram for kommunestyret til ny behandling. 

[Lagre]  
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39/14 Kommunereformen - KS medvirkning i prosessen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 22.09.2014 84/14 

2 Kommunestyret 07.10.2014 39/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Ibestad kommune gir sin tilslutning til at KS deltar som faglig tilrettelegger og 
koordinator for lokale/regionale prosesser i det kommunereformarbeidet regjeringen 
etter stortingsvedtak har invitert kommunene til.  
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 22.09.2014 sak 84/14 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Ibestad kommune gir sin tilslutning til at KS deltar som faglig tilrettelegger og 
koordinator for lokale/regionale prosesser i det kommunereformarbeidet regjeringen 
etter stortingsvedtak har invitert kommunene til.  
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

Ibestad kommune gir sin tilslutning til at KS deltar som faglig tilrettelegger og 
koordinator for lokale/regionale prosesser i det kommunereformarbeidet 
regjeringen etter stortingsvedtak har invitert kommunene til.  

 
[Lagre]  
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40/14 Garanti for nye omsorgsboliger - Ibestad Eiendom AS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 22.09.2014 83/14 

2 Kommunestyret 07.10.2014 40/14 

 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
Kommunestyret vedtar følgende tilleggspunkt til garantivedtaket i sak nr 17/14: 
 

 Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen på lånet og opphører etter 30 år 
med tillegg av inntil 2 år, jfr. garantiforskriftenes § 3. 

  
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 22.09.2014 sak 83/14 
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom og fratrådte. 
 
Votering 
Formannskapet vedtok enstemmig at Jim Kristiansen er inhabil. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar følgende nytt punkt 2 til garantivedtaket i sak nr 17/14: 
 

 Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen på lånet og opphører etter 30 år 
med tillegg av inntil 2 år, jfr. garantiforskriftenes § 3. 

  
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom og fratrådte. 
 
Votering 
Kommunestyret vedtok enstemmig at Jim Kristiansen er inhabil. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar følgende tilleggspunkt til garantivedtaket i sak nr 17/14: 
 

 Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen på lånet og opphører etter 30 år 
med tillegg av inntil 2 år, jfr. garantiforskriftenes § 3. 

[Lagre]  

http://www.lovdata.no/for/sf/kr/tr-20010202-0144-0.html#3
http://www.lovdata.no/for/sf/kr/tr-20010202-0144-0.html#3
http://www.lovdata.no/for/sf/kr/tr-20010202-0144-0.html#3
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41/14 Orienteringer, spørsmål m.m. - Kommunestyremøte 
07.10.2014 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 07.10.2014 41/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Orienteringssaker: 
 

1. Visningssenteret med tur til oppdrettsanlegg (Start 0915) 
 

2. Montessoriskolen ved rektor Sølvi Arvesen (Start ca. 1230) 
 

3. Kvalitet i omsorgen ved leder Helse og PRO, Sylvi Johansen 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

Orienteringssaker: 
 

1. Visningssenteret med tur til oppdrettsanlegg (Fra kl 0915) 
Vibeke Aspedal orienterte om/presenterte Visningssenterets virksomhet (etableringen 
av/lokaliteter/laksens liv/etc.), samt at det ble gjennomført en tur ut på anlegget 
Bjørnstein. 
 
Det ble gitt anledning til å stille spørsmål. 

 
2. Montessoriskolen ved rektor Sølvi Arvesen (1345 - 1440) 

Rektor Sølvi Arvesen orienterte om skolen og dens innhold. 
 
 Det ble gitt anledning til å stille spørsmål. 

 
3. Kvalitet i omsorgen ved leder Helse og PRO, Sylvi Johansen 

Leder PRO/Helse Sylvi Johansen møtte og orienterte om temaet «Kvalitet i 
omsorgen». 
 
Det ble gitt anledning til å stille spørsmål. 

 
 

Ordfører orienterte: 
 

a. FV-848: Frist for ferdigstillelse 17.10.2014. Asfaltering innen 10.10.2014. Videre vil 
det være et møte med Statens vegvesen 08.10.2014, bl.a. med evaluering av 
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veiarbeidsperioden og stenging av vei, deri videre planlegging av kommende prosjekt 
på 848. Etablering av midlertidig fergekai må vurderes.  

 
Ønsker Segelstein inn i planverket. 
 
Kystveien er et viktig prosjekt. Dette er et samarbeid mellom Tromsø-regionen, samt 
Midt- og Sør-Troms. Arbeidet her vil blant annet være viktig for byene, distriktene og 
næringslivet. 

b. Ferge: Sikkerhet/adgangsdør på ferge, samt punktlighet og rutestabilitet. 
c. Ibestad skole: Jfr. kommunestyret 12.06.2014, punktene 4 og 5. Møte mellom 

ordfører og administrasjonen 08.10.2014 – årsakavklaring og tiltak. 
d. Havn Engenes: 21. – 23.10.2014 vil det være et møte med Kystverket i 

Honningsvåg. Møte med fiskeriministeren 05.11.2014. Et mulig folkemøte den 
06.11.2014. 

e. Andre saker: 
a. Idedugnad i Ideprosjektet. 
b. Grunnlovsjubileum Hamnvik Handelssted. 
c. Nødhavn Breivoll for hurtigbåt i de tilfeller der båten ikke kan legge til på 

Engenes pga. været. 
d. Eldredagen avviklet. 
e. Andørja kirke 100 år. 
f. 20 års jubileum Mjøsundbrua onsdag 08.10.2014. 
g. Regionrådsmøte fredag 10.10.2014 i Ibestad (HH). 
h. Stedsanalyse sentrum – folkemøte 21.10.2014. 
i. Handlingsplan samferdsel vedtas 15.10.2014 i fylkestinget. 

 

Spørsmål fra kommunestyret: 
 

a. Jim Kristiansen og Roy-Helge Andreassen – Frafall i skolen 
I flere årstrinn registrerer vi at opptil 30 – 40 % av elevene i løpet av kort 
tid etter skolestart, har sluttet i den offentlige skolen/Ibestadskolen. 
Dette er særdeles bekymringsfullt, og antall elever som har flyttet er 
såpass betydelig at det blir spekulasjoner om årsaker utover ønsket om 
alternativ pedagogikk. 
- Vet eller mistenker man noen årsaker til dette? ER det gjort noe for å 

kartlegge årsaken/-ene? 
- Hva slags/hvilke tilbakemeldinger/grunner oppgis fra foreldrene? 
- Misnøye med pedagogikk i offentlig skole? 
- Mobbeproblematikk? Manglende oppfølging fra skolen/skoleledelse? 
- Dårlig samarbeid/kommunikasjon hjem/skole? 
- Annet? 

 
Personalsjef/ass.rådmann Roald Pedersen svarte. Pedersen informerte om at det 
påfølgende dag vil være et møte med skolen, administrasjon og ordfører til stede. 
Etter dette møtet vil en kunne komme tilbake med mer informasjon. Han har hatt en 
kort samtale med rektor og får der opplyst at hun har hatt samtale med noen av 
foreldrene og har invitert til møte med flere for blant annet å få kunnskap om hvorfor 
overflyttingen(-e) skjer. 
 
Ordfører svarte. 

 

b. Bjørnar Røch – Betalingsterminal legekontoret 
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Leder PRO/Helse Sylvi Johansen svarte.  
 

c. Hugo Salomonsen – Bemanningssituasjonen på PNU (teknisk) 
PNU har over lang tid vært underbemannet og dette er en situasjon som 
ikke kommunen kan leve med over så lang tid. 
 
Seneste kommunestyremøte i september ble det orientert om at etaten 
hadde vært underbemannet over år. Det ble heller ikke gitt noen utsikter 
for løsning på utfordringen. Jeg vil derfor stille spørsmål om hva status 
er på etaten i dag når det gjelder bemanningssituasjonen. Hvilke 
konkrete planer foreligger for å løse på situasjonen og når vil etaten 
være i stand til å levere som forventet. 
 
Personalsjef/ass.rådmann Roald Pedersen svarte. Ei stilling ved Teknisk drift har pr i 
dag 100 % sykemelding. Denne har hatt vikar inntil midten av august, men vil 
sannsynligvis ikke bli bemannet før i januar. Da kommer etter planen sykemeldte 
tilbake i jobb (i første omgang 50 %). Situasjonen løses med omfordeling av 
arbeidene.  
 
Renholdstjenesten har i dag 1 sykemelding som anslås å vare 3 – 4 uker, samt en 
sykemelding som går ut 07.10.. Situasjonen løses med vikarer. 
 
Administrasjonen har i dag 1 stilling som prosjektleder vakant. Her er det ansatt ny 
prosjektleder som tiltrer 01.01.2015. Videre er saksbehandler ute i permisjon og er 
tilbake i april 2015. Her er det tenkt avlastning fra servicetorget, men dette har vært 
noe vanskelig å få til pga. sykemelding der. Situasjonen løses med at det er fått til en 
rammeavtale for rådgivningstjenester hos Norconsult som overtar en del 
prosjektarbeid samt at seksjonsleder gjør en del prioritert saksbehandling. 
 

d. Hugo Salomonsen – Fysioterapien – utstyret som befinner seg der. 
 

Leder PRO/Helse Sylvi Johansen svarte. Hun skal avklare eiendomsforhold til og 
ansvar for oppgradering av utstyr. 

 
e. Einar Johan Dons – Status arealplanen 

 
Personalsjef/ass.rådmann Roald Pedersen svarte. Norconsult sluttfører  arbeidet. 
Kommune/leder PNU har god dialog med fylkesmannen. 

 

f. William Arntzen – Status røykestopp 
 

Personalsjef/ass.rådmann Roald Pedersen svarte. Seksjonslederne har fått skriv om 
oppføling av arbeidstakere som røyker i arbeidstiden. 

 
 
 
[Lagre]  
 
 
 
 


